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Zápis ze 8. zasedání Vědecké rady 
Vysoké školy ekonomické v Praze 
konané dne 3. června 2025 

 
 

 Jméno Podpis Funkce/útvar 

Zapsala: Ing. Martina Sušánková 

 
 
 
 

OVV 

Schválil: doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D.  rektor 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
  
Program: 

1. Předání docentských jmenovacích dekretů  
2. Vyhlášení výsledků soutěže Cena rektora VŠE za prestižní publikaci 2024 
3. Profesorské řízení: 

• doc. Mgr. Ing. Štěpánka Zemanová, Ph.D., Fakulta mezinárodních vztahů, 
v oboru Mezinárodní politické vztahy 

• doc.  Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., Fakulta podnikohospodářská, 
v oboru Management a manažerská ekonomie 

4. Projednání Zrušení studijních programů 
5. Informace o projednání materiálů (per rollam k 6.lednu 2025): „Plán realizace Strategického záměru 

VŠE pro rok 2025“ 
Informace o projednání materiálů (per rollam k 7. dubnu 2025): „Záměr jmenovat člena Rady pro 
vnitřní hodnocení VŠE“ a „Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze“ 

6. Informace o projednání materiálu (per rollam květen 2025): „Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy 
ekonomické v Praze za rok 2024“ 

7. Různé 
Projednání materiálu „Změna Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
VŠE v Praze.“ 

 

Úvod 

Úvodem rektor VŠE doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D., přivítal členy Vědecké rady Vysoké školy ekonomické v Praze 
(dále jen VR VŠE) a seznámil je s programem jednání. 
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1. Předání docentských jmenovacích dekretů  

Prorektor pro vědu, výzkum a doktorské studium prof. Ing. Mgr. Martin Lukeš, Ph.D., představil nově 
jmenované docentky a docenty: 
 

o PhDr. Klára Kalíšková, M.A., Ph.D. 
o Efthymia Kottika, Ph.D. 
o Mgr. Emil Velinov, Ph.D. 
o Ing. Jaroslav Schönfeld, Ph.D. 
o Ing. Adam Borovička, Ph.D. 
o Mgr. Vladimír Holý, Ph.D. 

  
Rektor VŠE předal přítomným novým docentům a docentkám jmenovací dekrety a poblahopřál jim k dosažení 
vědecko-pedagogického titulu docent. 
 

2. Vyhlášení výsledků soutěže Ceny rektora VŠE za prestižní publikace za rok 2024 
 

Prorektor prof. Lukeš představil všechny oceněné akademické pracovníky a uvedl názvy publikací, za které 

jim byla cena udělena. Rektor doc. Dvořák přítomným oceněným předal diplomy. 

V kategorii Cena rektora VŠE za prestižní publikaci – knižní publikace byli oceněni: 

1. místo prof. Ing. Václav Řepa, CSc., Ing. Oleg Svatoš, Ph.D. - Fakulta informatiky a statistiky 
publikace: Fundamentals of Business Architecture Modeling 
vydavatel: Springer Nature Switzerland 
 

2. místo doc. PhDr. Ing. Marek Loužek, Ph.D. – Národohospodářská fakulta     
publikace: The Economics of International Security: Great Power Politics from Afghanistan to 
Ukraine 
vydavatel:  Routhledge (London and New York) 

 

3. místo doc. Mgr. et Mgr. Andrej Tóth, Ph.D., a kolektiv  – Fakulta mezinárodních vztahů 
 publikace: Zdravotní systém první Československé republiky v kontextu národnostního a sociálního 

složení – centrum vs. Periferie 
 vydavatel: Nakladatelství Tomáš Halama, České Budějovice 

 
V kategorii Cena rektora VŠE za prestižní publikaci – článek byli oceněni: 

 

   1. místo– Georgios Polychronopoulos, Ph.D., a kolektiv - Fakulta podnikohospodářská  

název článku: Outcome-Based Typology of Social Enterprises: Interlacing Individual Transformation, 
Capital Provision, and Societal Influence 

 časopis: Journal of Management Studies, AIS 4,041, Q1/D1 
 

     2. místo doc. Ing. Petr Houdek, Ph.D., – Fakulta podnikohospodářská 
 název článku: Nudging in organizations: How to avoid behavioral interventions being just a façade 

 časopis: Journal of Business Research, AIS 2,099, Q1/D1 
 

3. místo Jaroslav Weinfurter, M.A., MSc, Ph.D., – Fakulta mezinárodních vztahů  
název článku: The Co-Ontological Securities of Gated Lifeworlds: Atmospheres and Foamed 
Immunologies under Late Modernity 

 časopis:  International Political Sociology, AIS 1,871, Q1/D1 
  

V kategorii Cena rektora VŠE za prestižní publikaci – společenský impakt aplikovaného a smluvního 
výzkumu byli oceněni: 
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1. místo  doc. Ing. Karel Brůna, Ph.D., a kolektiv – Fakulta financí a účetnictví 
 název impaktu: Změny v modelovém rámci a procesech řízení měnové politiky ČNB 

  
2. místo  Ing. Alžbeta Gburíková – Fakulta informatiky a statistiky 

 název impaktu: Design a vyhodnocení průzkumu o preferencích pacientů ke změnám v systému 
zdravotnictví     

  
3. místo doc. Ing. Ladislav Tyll, MBA, Ph.D., a kol. – Fakulta podnikohospodářská                                                      

 název impaktu: Výzkumně-vzdělávací iniciativa „ESG rating“ 
 

3. Profesorské řízení 
 

Profesorské řízení doc. Mgr. Ing. Štěpánky Zemanové, Ph.D.,    
(obor Mezinárodní politické vztahy)  

Podle jednacího řádu VR VŠE navrhl prorektor prof. Lukeš před zahájením rozpravy k profesorskému řízení 

skrutátory z řad členů VR VŠE, a to doc. Ing. Bc. Mojmíra Saboloviče, Ph.D., a doc. Ing. Martinu Jiránkovou, 

Ph.D., VR VŠE návrh odsouhlasila. 

Děkanka Fakulty mezinárodních vztahů doc. Ing. Martina Jiránková, Ph.D., představila uchazečku. Zmínila její 
působení na katedře mezinárodních studií a diplomacie FMV VŠE a od roku 2013 funkci vedoucí katedry. 
Vyzdvihla garantování magisterských a doktorských studijních programů Mezinárodní studia 
a diplomacie / International and Diplomatic Studies a vedlejší specializace Ekonomická diplomacie. Uvedla 
i její aktivitu na tvorbě e–opory pro kurzy v Moodle. Z profesního života v první fázi uvedla zaměření 
uchazečky na problematiku normativních aspektů mezinárodních vztahů, především ochranu lidských práv. 
V dalších letech zaměření na oblast diplomacie. Současně zmínila i její vědecké a publikační aktivity v těchto 
oborech. Na mezinárodní úrovni byla uchazečka v roce 2016 zvolena do výkonného výboru CEEISA, od roku 
2019 byla zapojena v iniciativě pro vytvoření Global International Relations Section v celosvětové organizaci 
ISA.  
 
Prof. Mgr. Oldřich Bureš, Ph.D., M.A., předseda komise, představil činnost komise. Ta se sešla prezenčně, 
posoudila doporučující dopisy, z nichž dva byly ze zahraničí, a posoudila plnění platných kritérií VŠE. 
Z publikační činnosti uvedl autorství nebo spoluautorství 4 článků v časopisech evidovaných ve WoS (1xQ1, 
1x Q2, 1x Q3, 1x Q4), a 6 článků evidovaných v databázi Scopus. Články jsou v prestižních časopisech v oblasti, 
ve které je řízení. Zmínil, že uchazečka je jedinou autorkou jedné monografie a spoluautorkou dalších dvou. 
Její publikační činnost je velmi kvalitní a rozsáhlá a je patrné, že kandidátka daná kritéria splňuje. Navázal na 
informaci paní děkanky ohledně pedagogické činnosti a doplnil, že uchazečka je školitelkou 3 úspěšně 
obhájených doktorandů. Vyučuje v českém i anglickém jazyce, je předsedkyní oborové rady doktorského 
studia. I zde komise konstatovala, že uchazečka plní požadavky pro oblast pedagogickou. V rámci vědecké 
aktivity byla řešitelkou 8 vědecko-výzkumných projektů, a to od poskytovatelů GAČR, TAČR, Ministerstva 
zahraničí, řešila 1 projekt smluvního výzkumu.  Pod jejím vedením katedra v roce 2024 získala projekt Horizon 
2020. Z dalších aktivit zmínil její pozici předsedkyně panelu právní komise NAÚ aj. Konstatoval, že komise 
doporučila její jmenování profesorkou.  
 
Doc. Mgr. Ing. Štěpánka Zemanová, Ph.D., v rámci prezentace shrnula svůj přínos k rozvoji poznání. Obor byl 

dříve orientován geograficky a přebíral trendy ze západu. Zaměření na severské státy bylo pro její aktivity 

nedostačující, a proto se posunula k problematice malých států a norem v zahraniční politice a mezinárodních 

sankcí, což je nástroj využívaný, nicméně málo efektivní a je často porušován. Tato témata se propsala i do 

řešení grantových projektů. Vlastní přínos k výzkumu v oblasti mezinárodních sankcí rozdělila na formální 

compliance a behaviorální compliance. Následně pak charakterizovala rozpracování konceptů a využití 

k analýze implementačních metod. Tím bylo možné zkoumat úskalí a implementační metody komparovat. 

Konstatovala, že nejefektivnější metodou je přenesení pravomoci k provádění mezinárodních sankcí z moci 

zákonodárné na moc výkonnou.  Dále uvedla, že vedené doktorské disertační práce se týkají primárně 

problematiky mezinárodních norem. Jedna úspěšně obhájená doktorská disertační práce byla publikována 
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v zahraničí. Představila studijní programy, kdy svým působením ovlivnila řadu oborů v oblasti mezinárodních 

studií a diplomacie. Je garantkou studijních programů Mezinárodní studia a diplomacie / International and 

Diplomatic Studies; připravuje spisy pro NAÚ. Jako vedoucí katedry měla vliv na její internacionalizaci ve 

vědecké činnosti, kde vnímala nedostatky. Za jejího působení katedra získala tuzemské i zahraniční granty 

(1x Horizon, 1x Marie Curie). Fakulta obhájila akreditaci pro habilitační a jmenovací řízení. Působí nebo 

působila v tuzemských odborných institucích - NAÚ, vědecké rady, oborové rady, P407 a OK4 v GAČR, kdy 

nabyté zkušenosti transferuje zpět do činnosti katedry a fakulty v podobě workshopů, využívání AI ve vědě 

aj. Z přínosu pro rozvoj oboru v mezinárodním kontextu uvedla působení v Central and East European 

International Studies Association (Executive committe v letech 2017-2022) a v Global International Relations 

Section International Studies Association. V závěru prezentace rozvedla koncepci další vědecké činnosti 

v oblasti diplomacie a mezinárodních sankcí – např. přizvání do zpracování Handbook of International 

Sanctions. Z koncepce pedagogické činnosti a dalšího odborného působení uvedla podporu a zviditelnění CEE 

v IR v mezinárodním kontextu, mentoring kolegů a kolegyň a rozvoj výzkumných kompetencí doktorandů 

s bezpečným a etickým využíváním AI. 

V rozpravě vystoupili: 

• prof. PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D., uvedl, že šíře přednášky ho zaujala, jeho otázka se týká AI a využití 
ve vědě. AI je při zpracování lepší než průměrný oponent článků, což může prostředí ovlivnit. Dle jeho 
názoru je prostředí v ČR v oblasti AI 3 roky zpět.  Dotázal se, jaký je koncept doktorského studia 
z pohledu AI a jak bude publikační prostředí vypadat za 2 roky; 

o doc. Zemanová odpověděla, že otázka je komplikovaná, nicméně sleduje trendy v EU, kdy 
přístupy nakladatelství se mění, což je reflektováno v rámci práce se studenty. V poslední době 
je trend, že autorské psaní bude spolupráce člověka a AI. Nicméně dosud jde spíše o motivaci, 
např. při využití pro analýzu literatury, psaní článku je na akademiku samotném. V této oblasti se 
mění i metodologie, na straně nakladatelské je ale pomalý přístup, příklon je spíše k tradičním 
metodám. 

  

• prof. Ing. Hana Machková, CSc., požádala o názor uchazečky na sankce pro ruské sportovce; 
o doc. Zemanová odpověděla, že mezinárodní sportovní svazy přijímají sankce pod tlakem státu 

a mezinárodních institucí a z jejího pohledu nejsou šťastné.  Jdou mimo oficiální cesty, nejsou 
relevantně mezinárodněprávně podchyceny. Problém jsou změny a dynamika jejich uvolňování. 
Státy mají jasné postoje, ale sportovní organizace ne, samotní sportovci sankce často nevítají, 
protože dochází ke snižování kvality soutěží.  

 

• prof. RNDr. Jiří Witzany, Ph.D., požádal o názor, jaká je efektivita ekonomických sankcí vůči Rusku; 
o uchazečka odpověděla, že efektivita záleží na tom, jak je definována. Studie zpracovaná v USA 

zkoumala sankční případy do hlubší historie. Bylo zjištěno, že čím větší jsou kladené cíle, tím více 
selhávají. Ale pokud sankce bereme jako nástroj k omezení válečných operací, pak mají na Rusko 
dopad. Režim sankcí sice dosahuje dílčích výsledků, ale ne toho hlavního, ukončení války.  

 

• doc. Ing. Josef Taušer, Ph.D., se dotázal na Global International Relations; 
o doc. Zemanová uvedla, že obor mezinárodní vztahy je ukotven spíše v anglosaském prostředí. 

Odborné komunity z ostatních zemí se snaží ukazovat, že existují i jiné přístupy, které by měly být 
brány v potaz, mohou obohacovat, je potřeba zviditelnit regiony.  Snaží se přinést téma do ČR. 

 

• doc. Ing. Pavel Hnát, Ph.D., ocenil, že Global International Relations je výzkumný program, který je 
v dnešním světě důležitý; 

o doc. Zemanová se domnívá, že program rozvíjí mezinárodní pluriverzalitu. Do budoucna se 
předpokládá vzestup regionů, tudíž nahoru půjde i politické myšlení. Fragmentace světa existuje. 
Není třeba předělat obor, ale vhodné je postavit vše na rovinu a ukázat, jak se země mohou 
vzájemně obohacovat. 
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Následně proběhla neveřejná rozprava. 
 
Po ukončení projednání návrhu na jmenování profesorkou v neveřejné části jednání proběhlo tajné hlasování. 

Bylo přítomno 32 členů oprávněných hlasovat, vědecká rada tedy byla usnášeníschopná. Výsledek hlasování: 

31 hlasů kladných, 0 záporný, 1 neplatný.  

Usnesení: 

VR VŠE schválila návrh na jmenování doc. Mgr. Ing. Štěpánky Zemanové, Ph.D., v oboru Mezinárodní politické 

vztahy.  Návrh bude předán MŠMT ČR. 

 

Profesorské řízení doc. Ing. Miroslava Karlíčka, Ph.D.,  
(obor Management a manažerská ekonomie) 

Podle jednacího řádu VR VŠE navrhl prorektor prof. Lukeš před zahájením rozpravy k profesorskému řízení 
skrutátory z řad členů VR VŠE, a to doc. Ing. Bc. Mojmíra Saboloviče, Ph.D., a doc. Ing. Martinu Jiránkovou, 
Ph.D., VR VŠE návrh odsouhlasila. 
 
Děkan Fakulty podnikohospodářské prof. Ing. Jiří Hnilica, Ph.D., informoval o zahájení řízení v roce 2024 
a o složení komise. Představil uchazeče jako uznávaného odborníka, který má 20 let praxe. Na VŠE je od roku 
2005, od roku 2009 vede katedru marketingu. Zmínil jeho aktivitu jako proděkana pro spolupráci s praxí a PR 
a garanta anglického programu BBA. Vyzdvihl, že za jeho působení došlo k výraznému posunu katedry 
v oblasti vědy a ke zlepšení v oblasti spolupráce s praxí.  
 
Předsedkyně komise prof. Ing. Hana Machková, CSc., informovala o průběhu práce komise, hodnotila 
pedagogickou, vědecko-výzkumnou, publikační činnost a uznání práce veřejnou odbornou komunitou. 
Komise rovněž měla k dispozici stanoviska z doporučujících dopisů. Z pedagogické činnosti vyzdvihla, že je 
kandidát garantem předmětu pro studenty doktorského studia (Research in Marketing). Zmínila dále nový 
předmět Role dat v product / brand managementu vyučovaný pro FIS. Dále uvedla, že kandidát vedl velké 
množství kvalifikačních prací, vyučoval v zahraničí, aktivně se zapojuje v rámci programu CEMS, rozvíjí firemní 
partnerství a podílí se i na výuce pro komerční sféru. Je autorem 3 významných knih v oblasti marketingu. Ve 
vědecko-výzkumné činnosti se zaměřuje na dvě nosná témata – strategický marketing a arts marketing. 
V oblasti arts marketingu uchazeč řešil několik výzkumných projektů. Úspěšně odvedl čtyři studenty 
doktorského studia a v současné době vede další dva doktorské studenty. Je zakladatelem časopisu Central 
European Business Review, dnes indexovaného ve WoS. Komise posoudila jeho publikační aktivitu, která je 
v souladu s kritérii: je autorem 4 článků s impakt faktorem a dalších článků indexovaných ve Scopus, další dva 
články jsou v recenzním řízení v časopisech Q1. Závěrem komise jednoznačně návrh na jmenování doc. 
Karlíčka profesorem odsouhlasila. 
 
Doc. Ing. Miroslav Karlíček, Ph.D., následně představil svůj profesní život. V roce 2005 zahájil akademickou 
dráhu na VŠE a již 16 let je v pozici vedoucího katedry. Představil svoji pedagogickou činnost a předměty, 
které vyučuje a garantuje. Přítomné seznámil také s tím, jakým způsobem měnil koncepci výuky marketingu 
na katedře. Dále hovořil o svém zapojení při přípravě výukových simulací, případových studií a cvičení. 
Informoval také, že byl vedoucí 92 úspěšně obhájených bakalářských a diplomových prací (z toho 30 v rámci 
programu CEMS).  
Ve druhé části prezentace vyzdvihl vědecko-výzkumný pobyt na HEC School of Management, který mu 
umožnil navázání kontaktů a získání zkušeností pro další činnost. Hlavní témata jeho výzkumného zaměření 
jsou zaprvé role marketingu ve firmách, tržní orientace a hodnocení efektivity marketingu a zadruhé 
marketing kultury. 
Poté se podrobně zabýval vybranými publikačními výstupy, kde členy VR informovoval zejména o jejich 
hlavních závěrech a přínosech. Z externích výzkumných projektů uvedl projekty TAČR a projekt NAKI 
Ministerstva kultury.  
V poslední části přednášky doc. Karlíček zmínil aktivity v oblasti spolupráce s praxí. Mimo jiné hovořil o svých 
publikacích pro odborníky, působení v porotách odborných soutěžích, o svých zkušenostech se smluvním 
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výzkumem a exekutivním vzděláváním. Na závěr naznačil cíle své budoucí pedagogické a vědecko-výzkumné 
činnosti. 
 
V rozpravě vystoupili: 
 

• prof. PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D., který se dotázal uchazeče, jaký je jeho hlavní vědecko-výzkumný 
přínos; 
o doc. Karlíček zmínil problematiku tržní orientace a marketing kultury, a následně odpověď zpřesnil 

na roli tržní orientace a market-driving strategy ve vazbě na výkonnost firmy, což je podle něj přínos, 
který určuje, zda má tržní orientace a marketing vůbec smysl a za jakých podmínek. 

 

• prof. JUDr. Nicole Grmelová, Ph.D., se zajímala o detaily vývoje aplikace na automatický střih nahrávek 
z koncertů v souvislosti s ochranou autorských práv; 

o uchazeč uvedl, že se jedná o projekt MPO, kdy hlavním řešitelem je firma, která řeší daný 
software. S organizátory festivalů spolupracují a téma ochrany práv aktivně řeší. Uvažují přitom 
v dimenzi uživatelů, hudebníků a inzerentů. Role doc. Karlíčka je pak provést výzkum 
s potenciálními uživateli a umělci. Téma vnímání problematiky autorských práv pak bude součástí 
tohoto výzkumu. 

 

• doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D., požádal uchazeče o názor, jak ovlivní obor marketingu využití AI;  
o doc. Karlíček odpověděl, že již nyní je v určitých oblastech marketingu dopad znatelný. AI dělá 

produktová videa, webové stránky, píše texty aj. Firmy umělou inteligenci aktivně využívají. 
Přesto se podle kandidáta zatím nezdá, že by docházelo k propouštění zaměstnanců nebo 
omezení nabírání juniorních pracovníků. AI se kandidátovi jeví spíše jako efektivní nástroj 
a podpora, která může marketingovým manažerům práci ulehčit, ale typicky je nenahrazuje.  

 

• prof. Ing. Richard Hindls, CSc., FEng., dr. h. c., navázal na informaci od uchazeče, kdy se na koncerty 
klasické hudby má dostavovat až 2 mil. posluchačů, což se mu zdá jako vysoké číslo. Zároveň projevil 
zájem výzkum doc. Karlíčka konzultovat;  

o doc. Karliček zájem prof. Hindlse uvítal. Co se týká informace o počtu návštěvníků klasické 
hudby, upřesnil, že v ČR chodí na koncerty klasické hudby dle MML-TGI asi 300 až 350 tis. lidí. 
Uvedený počet 2 milionů se týkal těch, kteří deklarují oblíbenost klasické hudby a kteří zároveň 
na koncerty nechodí. 

 

• prof. Mgr. Tomáš Weiss, M.A., Ph.D., se zajímal o mezinárodní aspekt působení uchazeče a dalších členů 
jeho katedry; 
o doc. Karlíček sdělil, že se tématu tržní orientace věnuje již řadu let a že se mu do výzkumného 

týmu podařilo získat před několika lety docentku Kottika, která je v této oblasti mezinárodním 
odborníkem. Zároveň tento tým rozšířili i dva další řečtí research affiliates, rovněž orientovaní 
na dané téma. Zmínil také roli profesora Stathakopoulose z Athens University of Economics and 
Business, který v týmu funguje jako spoluautor a mentor. Dále zmínil mezinárodní viditelnost 
katedry v souvislosti s tématem tržní orientace. Jako další příklad pak uvedl vazbu doc. Chytkové 
na dánské kolegy, se kterými autorka publikovala mimo jiné v časopise Journal of Consumer 
Research. 

 

• prof. Ing. Hana Machková, CSc., doplnila, že mezinárodní aspekt působení uchazeče je i v rámci 
aktivit v programu CEMS, což je elitní program, který sdružuje přibližně 30 špičkových byznys univerzit. 
Z každé země je přitom zastoupena vždy jen jedna univerzita. 

 
Následně proběhla neveřejná rozprava. 
 
Po ukončení projednání návrhu na jmenování profesorem v neveřejné části jednání proběhlo tajné hlasování. 
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Bylo přítomno 31 členů oprávněných hlasovat, vědecká rada tedy byla usnášeníschopná. Výsledek hlasování: 

26 hlasů kladných, 3 záporných, 2 neplatné. 

Usnesení: 

VR VŠE schválila návrh na jmenování doc. Karlíčka profesorem v oboru Management a manažerská ekonomie. 

Návrh bude předán MŠMT ČR. 

 
4. Projednání Zrušení studijních programů 

Prorektor doc. Ing. Pavel Hnát, Ph.D., informoval, že podle § 12 odst. 1, písm. f zákona o vysokých školách 

Vědecká rada VŠE schvaluje na návrh rektora záměr zrušit studijní programy. Ve studijních programech již 

nejsou žádní studenti. Návrh projednal AS FMV na svém jednání dne 20. 2. 2025 a schválila VR FMV dne 5. 3. 

2025. Rada pro vnitřní hodnocení návrh projednala 18. 3. 2025. Dnem zrušení studijního programu je den, 

kdy o tom rozhodla Vědecká rada VŠE. 

Jde o tyto studijní programy:  
• doktorský studijní program Politologie v českém i anglickém jazyce (D-PL; P0312D200008 a D-PLE; 

P0312D200009)  
• magisterský navazující program Economics of Globalisation and European Integration (N-EG; 

N0311A050015 
Rektor požádal o veřejné hlasování k předloženému materiálu.  

 
Usnesení: 

Vědecká rada VŠE schvaluje podle § 12 odst. 1, písm. f zákona o vysokých školách záměr zrušit studijní 

programy:  

• doktorský studijní program Politologie v českém i anglickém jazyce (D-PL; P0312D200008 a D-PLE; 
P0312D200009)  

• magisterský navazující program Economics of Globalisation and European Integration (N-EG; 
N0311A050015).  

Schváleno počtem 32 všech přítomných. 

 
5.  

• Informace o projednání materiálů (per rollam k 6. lednu 2025): „Plán realizace Strategického 
záměru VŠE pro rok 2025“ 

 
O materiálu podal informaci rektor doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D., členům VR VŠE poděkoval za hlasování.  

Sdělení výsledku per rollam bylo zasláno členům VR VŠE po ukončení hlasování per rollam e-mailem: 

34 pro návrh, 1 proti návrhu, 0 jiný projev vůle, 8 členů VR VŠE nehlasovalo 

Schválené usnesení:  

Vědecká rada VŠE projednala Plán realizace strategického záměru VŠE pro rok 2025. 

 
 

• Informace o projednání materiálů (per rollam k 7. dubnu 2025): „Záměr jmenovat člena Rady pro 
vnitřní hodnocení VŠE“  

 
O záměru podal informaci rektor doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D., který zmínil, že na základě schváleného 

usnesení již jmenoval Ing. Miroslava Singera, PhD., členem Rady pro vnitřní hodnocení VŠE. 

Sdělení výsledku per rollam bylo zasláno členům VR VŠE po ukončení hlasování per rollam e-mailem: 

36 pro návrh, 2 proti návrhu, 0 jiný projev vůle, 4 členové VR VŠE nehlasovali. 

Schválené usnesení:  
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Vědecká rada VŠE projednala záměr rektora jmenovat Ing. Miroslava Singera, PhD., členem Rady pro vnitřní 

hodnocení VŠE. 

 
 

• Informace o projednání materiálů (per rollam k 7. dubnu 2025): „Dodatek ke Zprávě o vnitřním 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy ekonomické“ 

 

O materiálu informoval prorektor doc. Ing. Pavel Hnát, Ph.D. Shrnul hlavní výsledky a dosažení mezinárodní 

akreditace AACSB. 

Sdělení výsledku per rollam bylo zasláno členům VR VŠE po ukončení hlasování per rollam e-mailem: 

38 pro návrh, 0 proti návrhu, 0 jiný projev vůle, 4 členové VR VŠE nehlasovali. 

Schválené usnesení:  

Vědecká rada projednala Dodatek ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024. 

 
6. Informace o projednání materiálu (per rollam květen 2025): „Výroční zpráva o činnosti VŠE za rok 2024“ 

 
O výroční zprávě informoval doc. Ing. Ota Novotný, Ph.D. Poděkoval členům VR VŠE za hlasování. Z důvodu 

zpoždění zveřejnění podoby VZ z MŠMT bylo na vypracování zprávy méně času, proto bylo hlasování VR VŠE 

per rollam velmi důležité. 

Sdělení výsledku per rollam uskutečněno v den zasedání VR VŠE (hlasování uzavřeno bezprostředně před 

konáním VR VŠE): 

37 pro návrh, 0 proti návrhu, 0 jiný projev vůle, 5 členů VR VŠE nehlasovalo. 

Schválené usnesení:  

Vědecká rada VŠE Výroční zprávu o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 projednala a nemá 

k ní výhrady. 

 
7. Různé 

• Projednání materiálu „Změna Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 
VŠE v Praze.“ 

Prorektor doc. Ing. Pavel Hnát, Ph.D., o materiálu podrobněji informoval. Jde o dva typy změn, první je 

technická, kdy se mění pravomoc RVH a VR, a další technické změny (cca 31), druhá část je změna v systému 

řízení kvality, kde jde o dvě oblasti, první je reforma doktorského studia (více je rozpracováno v SZŘ 

a Stipendijním řádu), druhá vztah pozice garanta a vedoucího katedry. Tento materiál je schválen 

Akademickým senátem VŠE. 

Rektor doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D., požádal o veřejné hlasování k předloženému materiálu. Zmínil, že jde 

o vnitřní předpis, který byl upraven v souvislosti s novelou VŠ zákona a podléhá projednání ve VR.  

  
Možnost připomínkováni v diskusi nikdo nevyužil. 

 
Usnesení: 

Vědecká rada VŠE projednala návrh na změnu Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE 

v Praze. 

31 pro návrh, 0 proti návrhu, nikdo se nezdržel. 

 

• Prof. Lukeš oznámil další termíny konání zasedání Vědecké rady VŠE: 
 
25. 11. 2025 a 3. 3. 2026 (v případě, že bude předložen kandidát na jmenovací řízení)  
vždy od 10 hod. 


